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JOHTOKUNTA 
 
Johtokuntaan ovat vuonna 2021 kuuluneet: 
 
Jyrki Wuori  OH1NPW  puheenjohtaja 
Kai Airikkala  OH1FA  varapuheenjohtaja 
Ilkka Kiesiläinen OH1KT jäsen 
Elias Viitanen OH1XFE  jäsen 
Markus Saarelma OH1EBL jäsen 
Rauno Kekäläinen  OH1WR  sihteeri (johtokunnan ulkopuolinen) 
 
 
MUUT TOIMIHENKILÖT 
 
Birgitta Anttila OH1YL rahastonhoitaja 
Rauno Kekäläinen OH1WR kerhomestari, avaimet 
Markus Saarelma OH1EBL QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
Lasse Mustonen OH1EVI QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
Jaakko Männikkö OH1JM QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
seuraajien koulutus 
Jyrki Wuori  OH1NPW tietotekniikka, radiokaluston ylläpito 
Ilkka Kiesiläinen OH1KT tietotekniikka 
Antero Tanninen OH1KW historia- & perinneasiat 
Markus Saarelma OH1EBL turva vastaava (sis winlink node 6m) 
Juha Kajava  OH1ND asemanhoitaja, kaluston ylläpito 
Elias Viitanen OH1XFE kaluston ylläpito 
Pekka Ketonen OH1TV internet kotisivut 
 
 
JÄSENISTÖ 
 
Toimikauden alkaessa jäseniä oli 123 

- eronneita/erotettuja on 5 
- kuolleita 5 
- uusia jäseniä yksi. 

 
Toimikauden lopussa jäseniä oli 114. 
 
 
KERHOTOIMINTA 
 

Mullistava muutos yhdistyksen toimintaan tuli keväällä, kun Rannikkolaivaston 
komentaja ilmoitti, että yhdistyksen toiminta tulee siirtää pois Pansion varuskunnan 
alueelta. Tähän pyysimme mahdollisuutta saada pitää kerhon radioasema 



 

 

varuskunta-alueella. Radio-asemalle saatiin lupa pitää asema varuskunta-alueella, 
mutta emme voisi käyttää nykyistä rakennusta, koska se on laitettu käyttökieltoon. 
Ratkaisuksi on yritetty saada sijoitettua nykyisen rakennuksen viereen konttia, mutta 
tätä kirjoitettaessa ei lopullista ratkaisua ole vielä saatu aikaiseksi. 

Käytännössä ei enää tuon ilmoituksen jälkeen kokoonnuttu Pansiossa kerhoiltoihin. 
Saimme aikaa vuoden 2021 loppuun mennessä tyhjentää kerhon materiaalin pois 
lukien antennit ja radioasema. Purkaminen alkoi elokuun alussa jäseistöstä kerätyllä 
talkoo porukalla kaksi kertaa viikossa voimassa olevalla kulkuluvalla. Kiitos vielä 
kaikille mukana olleille talkoolaisille. Ilman teitä tuo urakka ei olisi onnistunut. 

 
 
Kerhoillat pidettiin COVID-19 viruksen takia etänä aina 12.7. asti, jolloin aloitettiin 
pitämään kerhoillat joka toinen viikko Sommelossa (OH1AA tiloissa) ja joka toinen 
viikko etänä. Tämä sen takia, koska kaikki eivät vielä halunneet kohdata kasvotusten 
koronan vuoksi. Samalla huomattiin, että näin toimimalla saadaan myös pidemmällä 
asuvia jäseniä aktivoitua etäiltoihin mukaan. 
 
Johtokunta on kokoontunut toimintakauden aikana 11-kertaa ja pienempiä 
neuvonpitoja kerhoilloissa on pidetty aina tarvittaessa. 
 
 
Perinneradioamatööripäivät pidettiin elokuussa 2021 Liedon Museolla 
Nautelankoskella yhteistoiminnassa Varsinais-Suomen Viestikilta RY:n kanssa. 
Kerhomme jäsen Jouko Lehto, OH1NN, hoiti järjestelyistä päävastuun ja apuna oli 
OH1LAR sekä OH1WR.  Radioamatööriasemalla pidettiin ahkerasti yhteyksiä 
OI1AX- tunnuksella.   
 
OH1AJ aktivoi Pansion sotilasradioamatöörikutsua vuoden aikana seuraavasti: 

• Toimintavuoden peruskisoja OI1AY tunnuksella aktivoi Matti OH1LAR. 

 
Kerholla pikkujoulua vietettiin yhdessä OH1AA:n kanssa Sommelossa.  
 
Yhdistyksen internet-kotisivuja uudistettiin toimikauden aikana. Ylläpitäjänä ja 
kehittäjänä on toiminut Pekka Ketonen OH1TV. Uudet kotisivut löytyy osoitteesta 
www.oh1aj.fi . Käykää tutustumassa ja antakaa palautetta, mitä haluaisitte sinne 
lisää.  
  
Lisäksi kerholle on kotisivu Facebookissa, joka löytyy nimellämme ”Laivaston 
Radioamatöörit ry OH1AJ”. Tämä kanava on ollut aika lailla hiljaiselolla.  
 
Kerhon jäsenistöllä on kolme viestintäkanavaa Signal-ohjelmassa. Kanavat olivat  

- REMOTE-ryhmä on tarkoitettu kerhon remote-aseman käyttäjille. Aihepiiri 

siellä liittyy remoten teknisiin asioihin ja ongelmatilanteisiin. Liittyminen tähän 

ryhmään on Jyrkin OH1NPW kautta 

- LAIVASTON AMATÖÖRIT-ryhmä on tarkoitettu yleiseen kerhon 

tiedotustoimintaan ja esim jäsenten myynti/osto-ilmoituksille. Mukaan 

ryhmään pääsee ilmoittautumalla sähköpostilla Ilkalle oh1kt@oh1aj.fi 

http://www.oh1aj.fi/
mailto:oh1kt@oh1aj.fi


 

 

- DX-VIHJEET-ryhmä on tarkoitettu pelkästään DX-vihjeisiin mutta ei 

keskusteluun laajemmin. Liittyminen siihen myös Ilkan kautta 

Tätä kirjoitettaessa kanavia on tullut yksi lisää,  
- DX CHAT-ryhmä on tarkoitettu pääasiassa DX-workkimisen aikana 

tapahtuvaan ajatusten ja tietojen vaihtoon. Muunkinlainen keskustelu on toki 

sallittua. Liittyminen tähän ryhmään Jyrkin OH1NPW kautta. 

 

DX-toiminta on korostunut kerhon toiminnassa. Tästä suuri kiitos kuuluu Pekalle 
OH1TV, joka on innostanut ja ”ruoskinut” jäsenistöä uusiin saavutuksiin. Yhdistyksen 
kotisivuilta löytyy tilastoja jäsenistön tilastoista. Toinen iso tekijä innostuksen 
uudelleen viriämiseen on REMOTE-aseman käyttöönotto, joka on mahdollistanut 
monelle jäsenelle hyvän aseman tuomat mahdollisuudet. Kolmantena pitää mainita 
yhteisöllisyys työskentelyn aikana. Tämän on mahdollistanut Signalissa olevat 
keskustelukanavat. Sinne perustettiin tuo DX CHAT -ryhmä poistamaan DX 
VIHJEET -ryhmän viestikuormaa, joka piilotti usein ryhmän alkuperäisen 
tarkoituksen, joka oli jakaa siihen liittyneille jäsenille havaintotietoja, mitä itse ollaan 
kuultu/työskennelty. Tämä siirto on osoittautunut kohtuullisen toimivaksi. 
 
 
ANTENNIT JA KALUSTO 
 
Kerhon radioasema antenneineen on toiminut kuluvan vuoden aikana kohtuullisesti. 
Lineaarinen vahvistin kävi uudelleen korjauksessa Italiassa huhti-heinäkuussa ja 
taas lokakuu 2021 – helmikuu 2022. Molemmilla kerroilla tehtaan mukaan oli syynä 
meidän 160m antenni. Tätä kirjoitettaessa Lineaarinen vahvistin on saatu korjattuna 
takaisin, mutta se odottaa lisävaimennuksien asennusta ennen palauttamista 
asemalle. 160m antenni tulee olemaan pois käytöstä, kunnes tehtaan esittämät 
korjaukset on siihen tehty. 
 
15m antenni on ollut käyttökiellossa loppuvuodesta alkaen, koska sen SWR:t on ollut 
liian isot. Antenni tn korvataan uudella antennilla toivottavasti vuoden 2022 aikana.  
 
6 metrin nodeasema on ollut pois käytöstä, koska sille haetaan uutta sijoitus 
paikkaa.  
 
 
 
LEIRITOIMINTA 
 
Kerhon kevätleiri peruttiin COVID-19 viruksen vuoksi. 
 
KILPAILUT JA TAPAHTUMAT 
 
Kerho ei osallistunut tänä vuonna International Naval Contest kilpailuun. Kerhon 
jäsenistöä kisasi mukana omilla kutsuillaan. 
 
 
SUOMEN JOUTSEN AWARDI 



 

 

 
Suomen Joutsen awardia ei ole anottu toimikauden aikana. 
 
 
QSL-MANAGERITOIMINTA 
 
Yhdistys luopui 1-piirin QSL-managerin tehtävistä kesän alussa. Kiitos Jaakolle 
OH1JM upeasta pitäkäaikaisesta työstä ko hommaa hoitaneena. Seuraajatkin oli 
hänelle jo koulutuksessa, mutta kerhon kokoontumistilanteen muuttuminen ajoi 
meidät lopettamaan ko toiminnan.  
 
1-piirin uusi QSL-manageri on OH1AA-kerho. Toivotamme heille menestystä 
tehtävän hoitamiseen. 
 
 
 
JOHTOKUNTA 


